



Närvarande: Liselott Abrahamsson
Anders Eriksson
Tony Gustafsson
Thorsten Hellmark
Gunnar Holm
Berith Jonsson
Alf Lindqvist
Ann-Charlott Sundh-Persson

§ 1 Ordföranden Anders Eriksson hälsade samtliga välkomna.

§ 2 **Föregående mötes protokoll**
Föregående mötes protokoll godkändes.

§ 3 **Ekonomi**
Liselott Abrahamsson rapporterar att inget speciellt har hänt på ekonomisidan. Klubbarna kan söka kompensationsstöd för uteblivna intäkter.

§ 4 **Rapporter**
Anders Eriksson rapporterade att distriktet har 792 färre medlemmar vid dags datum, vilket innebär ett medlemsantal på 10 063 st. En del har uttryckt missnöje med den reviderade junioröverenskommelsen. Denna kommer att tas upp på Vårårsmötet den 10 juni. Den planerade regionala supercampen den 9-10 maj ställdes in p g a att en flicka som varit Covidsjuk insisterade på att delta och då vägrade resten av flickorna att delta.

Ann-Charlott Sundh-Persson rapporterade att årets Tävlingskalender är klar och distribuerad. Degerfors Golfs sida av någon oförklarlig anledning tappats bort från tryckeriet, vilket är mycket beklagligt. Dock har vi fått en korrekt digital kalender som finns på hemsidan samt distribuerats till alla klubbar/anläggningar. Ansökan om Verksamhetsbidrag har sammanställts och skickats in till Örebro läns idrottsförbund. Meddelande om stöd kommer efter deras junimöte.

Alf Lindqvist rapporterade att seniorgolfen spelas.

Berith rapporterade att dam-, herr- och måndagsgolfen spelas på Nora GK.

Gunnar Holm rapporterade att man ev kommer att arrangera paragolfträning i juni.

Thorsten Hellmark rapporterade att ett disciplinärende har inkommit. Sju domare har ännu inte rapporterat resultat från belastningsregistret.

§ 5 **Rapport från Förbundsmötet**
Förbundsmötet hölls digitalt den 26 april. Verksamhetsinriktningen och ekonomin skall beslutas senare vid en GDF-konferens. Proposition 2 angående ändring av mallstadgar godkändes.

§ 6 **Vårårsmötet**
Det inställda Vårårsmötet kommer att äga rum den 10 juni på Degerfors Golf i tältet intill restaurangen. Alla klubbar/anläggningar har redan fått information om detta, men kommer att få en ytterligare kallelse.



Protokoll rådslag/styrelsemöte
Örebro Läns Golförbund
2020-05-12



- § 7 **SM 2020**
Thorsten Hellmark informerade om läget inför SM 2020. SGF har beslutat att flytta arrangemanget till 2021. Information ut i organisationen kommer att ske.
- § 8 **Nästa möte**
Nästa möte äger rum den 10 juni innan Vårårsmötet på Degerfors Golf då även 9 hål golf spelas för de som har möjlighet.
- § 9 **Övriga frågor**
Inga övriga frågor att diskutera.

Vid protokollet

Ann-Charlott Sundh-Persson
Sekreterare

Justeras:

Anders Eriksson
Ordförande